

Goethe-Institut Philippinen Newsletter - Cine Europa 18
September 10 - November 29



Dear friends of the Goethe-Institut,

Welcome to our newsletter!

We want to keep you up to date with what is happening around your Goethe-Institut, along with current information about German culture and activities in the Philippines.



Cine Europa 18 - 23 Movies - 18 European Countries

The theme of this year's European film festival **Cine Europa 18** is "Coming of Age". The Goethe-Institut and its partners will show 23 different movies from 18 different European countries and the genres range from comedies to dramas and even to action movies.

All screenings will take place in several Filipino cities throughout the country.

Manila // September 10 - 20
Baguio // September 22 - 27

Iloilo // September 29 - October 04
Cebu // October 9 - 11
Zamboanga // October 13 - 18
Tacloban // October 21 - 25
Davao // November 03 - 08
Leyte // November 10 - 15
Cagayan de Oro // November 18 - 22

The Opening Night of Cine Europa 18 including the screening of the film "Puppy Love" will be on September 9, 2015 at **Shang Cineplex, Shangri-La Plaza** in **Mandaluyong City**.

Free admission on a first-come-first-served basis.

For further information about Cine Europa 18 and the two German movies, check our website:

[Cine Europa 18](#) oder
[The Legend of Paul and Paula - Suck Me Shakespeer](#)

Contact: +632 8405723 to 24
program@manila.goethe.org

Cine Europa 18 - 23 Filme aus 18 europäischen Ländern

Das diesjährige europäische Filmfestival **Cine Europa 18** findet unter dem Motto "Coming of Age" ("Volljährig werden") statt. Gezeigt werden 23 verschiedene Filme aus 18 unterschiedlichen europäischen Ländern, die von Drama über Komödie bis hin zum Actionfilm reichen.

Das Filmfestival wird in mehreren philippinischen Städten gastieren.

Manila // September 10 - 20
Baguio // September 22 - 27
Iloilo // September 29 - October 04
Cebu // October 9 - 11
Zamboanga // October 13 - 18
Tacloban // October 21 - 25
Davao // November 03 - 08
Leyte // November 10 - 15
Cagayan de Oro // November 18 - 22

Eröffnet wird Cine Europa 18 mit dem Film "Puppy Love" am 09. September 2015 im **Shang Cineplex, Shangri-La Plaza** in **Mandaluyong City**.

Freier Eintritt mit begrenztem Platzangebot.

Weitere Informationen zum Cine Europa 18 und zu den beiden deutschen Filmen finden Sie auf unserer Webseite:

[Cine Europa 18](#) oder
[Die Legende von Paul und Paula - Fack Ju Göthe](#)

Kontakt: +632 8405723 to 24
program@manila.goethe.org

To unsubscribe from the GImanila-lis mailing list, please send an email with a blank subject and "unsubscribe GImanila-lis" written in the body to
lyris@lists.goethe.de

Um von der GImanila-Lis-Mailingliste abbestellen, schicken Sie bitte eine Email mit einem leeren Betreff und "abbestellen GImanila-Lis", geschrieben im Körper

zu lyris@lists.goethe.de

© Goethe-Institut